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GIMNAZIJA TITUŠA   BREZOVAČKOG 

Zagreb, Habdelićeva 1 

tel/fax: 385 1 4852-410 

e-mail: osma.gimnazija@zg.t-com.hr 

Zagreb, 16.  veljače 2017. godine  

                                                       Z A P I S N I K 

3. sjednice u školskoj godini 2016./2017. Vijeća roditelja (u daljnjem tekstu: Vijeća) Gimnazije Tituša 

Brezovačkog (u daljnjem tekstu: Škola) u Zagrebu, Habdelićeva 1, održane dana 16. veljače 2017. 

godine s početkom u 18,00 u zbornici Škole. 

 

Prisutni članovi:      Potpisi svih prisutnih članova u originalu u tajništvu 

Alenka Crnogorac 1.c, Ljiljana Buneta Jurić 1.d, Zrinka Cisaš  Vrbić 2.b, Davorka Trupeljak 2.c, Jasenka 

Omejec 2.d, Miranda Kekez 3.a, Irena Mihaljević 3.c, Danijela Miljak 3.d, Darija Gelo 4.a, Nevenka 

Artić Banovec 4.b, Branka Vulić 4.d 

Izočni članovi: 

Željkica Žagar 1.a, Jelena Rajić 1.b, Ivana Rora 2.a, Sanja Rogošić 3.b, Davorin Fernežir 4.c 

  

Ostali prisutni:         Damir Jelenski, ravnatelj 

Zapisničar: Miranda Kekez               

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 

2. Izbor člana Školskog odbora iz reda roditelja učenika Gimnazije Tituša Brezovačkog 

3. Humanitarne akcije u Gimnaziji Tituša Brezovačkog 

4. Razno 

 

Ad 1) 

Vijeće roditelja je usvojilo Zapisnik s druge sjednice Vijeća roditelja održanog 14. prosinca 2016.g. 

Ad 2)     

          Ravnatelj je upoznao članove Vijeća s propisanom procedurom za izbor  člana Školskog odbora 

iz reda roditelja. 

 Kandidatom se smatra svaki roditelj koji je prihvatio kandidaturu ili je sam istaknuo svoju 

kandidaturu. O izboru se odlučuje javnim glasovanjem, a imenuje se kandidat koji je izabran većinom 

glasova nazočnih članova Vijeća. 
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Gospođa Darija Gelo je predložila kandidaturu gospođe Mirande Kekez  koja je kandidaturu 

prihvatila. 

  Članovi Vijeća jednoglasno su izabrali gospođu Mirandu Kekez za člana Školskog odbora Škole iz 

reda roditelja. 

  

Ad 3)     

Ravnatelj je upoznao članove Vijeća roditelja s pripremama za humanitarni koncert i pozvao sve 

predstavnike da na roditeljskim sastancima podupru humanitarna nastojanja svih dionika škole.  

 

Ad 4)     

Razno 

Roditelji su postavili nekoliko pitanja koji se tiču  nastave, rada profesora,  načina pisanja i 

vrednovanja ispita znanja. Predstavnica roditelja 1.d razreda, gospođa Ljiljana Buneta Jurić, pitala je u 

ime navedenoga razreda postoji li mogućnost kopiranja testova nakon njihove analize. Ravnatelj je 

tom prigodom pojasnio pravila pisanja ispita, njihove analize te mogućnosti uvida u testove kod 

profesora uz prethodnu najavu kod razrednika.  

Roditelje je zanimala razina pisanja testova iz logike za koje se smatra da su teški i zahtjevni. 

Ravnatelj je obećao obrazložiti i pojasniti to pitanje  na idućoj sjednici Vijeća roditelja.  

Razgovaralo se i o maturalnom putovanju učenika trećih razreda te komentirao odabir destinacija 

agencija i cijena putovanja.  

 

Sjednica je završila u 19. 15   sati. 

 

 

 

 

Zapisničar:                                                               Predsjednica Vijeća roditelja: 

Miranda Kekez                                                          Branka Vulić  

 

 

 


